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Secretariaat: F.D. Bijlstra-Visser  I   Abbema 1   I    9001 GH   I    GROU   I    www.pbgrou.nl  

Betreft        : notulen van de algemene leden-/jaarvergadering 2022 van PBG 
Datum         : 27-10-2022 
Locatie         : HR Oostergoo 
Aanwezig     : 6 bestuursleden, dorpenwethouder Evert Stellingwerf, dorpenmanager Bram Louwerse,  
          4 gemeenteraadsleden, projectleider Bouwe de Boer van Fossielvrij Fryslân en 23 leden  
          en belangstellenden.                         
 

1. Opening en vaststelling agenda:  

Voorzitter Janke Sietsma opent de vergadering om 20.05 uur en heet iedereen welkom. Ook dit jaar 
is het aantal nieuwe leden flink toegenomen, mede door een abonnement op de maandelijkse 
nieuwsbrief. De agenda wordt vastgesteld. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken: 

Er is bericht van verhindering ontvangen van: Jan Smittenberg (“Hert fan Fryslân”), Renny Ausma, 
Epko Dalstra en Sietse Postma. 

Gisteravond is er nog een ingekomen stuk binnengekomen, maar dat wordt vanavond niet  
behandeld. Dit had voor 21 oktober bij het secretariaat moeten zijn. 

3. Jaarverslag 2021: 

Op de agenda staat vermeld dat op -en aanmerkingen betreffende de notulen en het jaarverslag 
2021 tot 21 oktober schriftelijk bij het secretariaat kunnen worden ingediend. Er is één opmerking 
over het jaarverslag ingediend en deze is door het bestuur behandeld, waar door de vragensteller 
positief op is gereageerd.  

Het jaarverslag vermeld alle activiteiten van het afgelopen jaar. PBG heeft zich ingezet voor 
samenwerking en verbinding. Henk Brinkman heeft van elk onderdeel een filmpje gemaakt, zoals:  

- het plaatsen van borden op de steiger aan de Meersweg over het oeverland (Grou2030) 
- de duofiets en aanschaf van de e-mobyl (UVV) 
- Freerunnen (SSS) 
- Handpoppen en kleding in de stijl van Aldemar (St. Piterkomitee) 
- Een toiletunit in de Sint Pitertoer 

Er is veel tijd besteed aan de Toekomstvisie Grou, ook i.s.m. andere organisaties. 

- De Visie is omarmd o.a. door de gemeenteraad en wethouder Hein de Haan. 
- Bestemmingsplan Grou: bebouwing op de Groene Kruislocatie en Blikpôle is niet uitgesloten, maar 

moet worden getoetst aan de Visie en in overleg met de bevolking moet een plan worden gemaakt. 
- Nij Djipstrjitte: PBG heeft ingesproken op de plannen, een (kleine) planwijziging is toegezegd, wat 

mogelijk meer ruimte geeft aan eigen invulling.  
- Halbertsmaterrein:  er vinden gesprekken plaats tussen de gemeente en de projectontwikkelaar. De 

kwartiermakkers denken hier in mee. De drie woningonderzoeken worden meegenomen in de 
plannen. Enigste optie is om hier te bouwen.  

- Vermilion: over eventuele gaswinning is overleg met andere PBG ’s uit de omringende dorpen en 
met elkaar wordt de vinger aan de pols gehouden. 
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- Vaarroute Hege Warren: voorzitter Gerard Bouma van Grou Breed heeft zich hier voor ingezet en 
Grou was tegen de aanleg. Het kanaal komt er niet. 

- Friese Bloeizône is in ontwikkeling. Grou2030 streeft samen met o.a. Welzijnswerk, de 
huisartsenpraktijk en BV Sport naar een betere gezondheid voor iedere Grouster.  

- Verkeerscommissie: er loopt nog een parkeeronderzoek, waarin ook de evenementen en de 
Horeca worden meegenomen. 

- Speeltuinen: er is weer een speeltuincommissie met o.a. Dirk Willem Wolters en in overleg met de 
gemeente worden plannen gemaakt. 

- 2021: relatie management met de gemeente, initiatieven opzetten en fondsen aanspreken. 
- Sociaal/maatschappelijk: de E-mobyl is aangeschaft, indien nodig wordt een 2de mobyl 

aangeschaft. Het vervoer naar de Dorpskamer loopt prima. 
- Woningonderzoeken: in het historisch centrum zijn ca 40 tweede woningen. De gemeente gaat 

hier beleid op maken.  
- Horeca: er was sprake van overlast, want er wordt geen rekening met sluitingstijden gehouden. 

De regels hiervoor zijn vrij ingewikkeld. PBG heeft het horecabeleid van de gemeente doorgespit 
en een gesprek gevoerd met de gemeenteambtenaar. Uiteindelijk zijn de horecaondernemers 
met omwonenden in gesprek gegaan en hebben ze samen een overeenkomst getekend.  

- Voor het komend jaar staat er nog veel op het wensenlijstje: parkeren, mobiliteit (Grou2030), 
verkeer, samenwerken. 

- PBG gaat zich inzetten voor de jeugd. “Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst”. 
 

4. Verslag Dorpsbudget 2021:   

Zie ook punt 3 (filmpjes). Enkele zaken zijn aangeschaft met een bijdrage uit het Dorpsbudget. 
Een speciale commissie bekijkt  de aanvragen, toetst de criteria en beloont eventueel de 
aanvragen. Het geld wordt goed besteed en ieder jaar wordt geprobeerd het ontvangen bedrag 
van de gemeente geheel te besteden. 

5. Financieel jaarverslag 2021: 

Marcel licht dit a.d.h.v. een sheet toe. De inkomsten van PBG bestaan uit de contributie van de leden 
en de bijdrage van de gemeente voor het Dorpsbudget. Er is € 1800,- overgebleven, i.v.m. Corona 
waren er in 2021 minder aanvragen. 

6. Verslag kascommissie: 

De commissie bestaat uit Dick Willemsen en Wietse Witteveen. Dick is niet aanwezig, Wietse brengt 
verslag uit en alles is keurig in orde bevonden. De vergadering wordt gevraagd om de 
penningmeester decharge te verlenen. Dit wordt met een applaus bekrachtigd. 

7. Benoemen nieuw kascommissielid: 

Dick Willemsen treedt af, Wietse Witteveen blijft nog een jaar aan en Hinke Volbeda heeft zich vorig 
jaar beschikbaar gesteld als reserve lid en neemt de taak voor 2023 op zich. 

8. Toelichting Visie en Dorpscoöperatie: 

Er werd een postzegelbeleid gevoerd. Nu is de Toekomstvisie gepresenteerd, is omarmd en moet nu 
geborgd worden. Voor de Dorpscoöperatie is een aparte bijeenkomst gehouden. De leden van PBG 
hoeven hier niet voor te stemmen. PBG is geen initiatiefnemer en gaat door met datgene waarmee 
ze bezig is. PBG heeft geen zit in het bestuur van de coöperatie, maar kan wel lid worden. Alle 
organisaties onder Grou Breed gaan naar de statuten kijken om te zien hoe de statuten voor PBG er 
uit moeten zien. Wie mee wil denken, kan zich aanmelden bij de Denktank.  

9. Bestuursverkiezing: 
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Aftredend: Janke Sietsma en Marcel Oosterkamp. Beiden worden bij acclamatie opnieuw benoemd. 
Tussentijds aftredend Elske Kinderman en Dirk Willem Wolters. Elske verzorgde de communicatie, de 
website en de nieuwsbrief. Ze heeft het erg druk met haar eigen werkzaamheden, Henk Brinkman 
neemt enkele werkzaamheden van Elske over. Elske is afwezig, zij wordt bedankt en krijgt bloemen 
thuisbezorgd. Dirk Willem heeft weinig tijd om de vergaderingen bij te wonen en wil zich graag 
inzetten voor de gemeenschap op projectbasis, zoals de speeltuinen. Ook hij wordt bedankt en krijgt 
bloemen. Fenna Bijlstra is aftredend en niet herkiesbar. Zij heeft dit werk 15 jaar met veel plezier 
gedaan. Janke bedankt ook haar en onder een staand applaus neemt ze bloemen aan. 

Nieuwe kandidaat bestuurslid: Andries Kroese wordt voorgesteld. Hij is een Grouster, heeft in 
Groningen gestudeerd en woont sinds 5 jaar weer in Grou. Andries heeft ook met jongeren gewerkt 
en heeft kennis van een coöperatie. Er zijn geen namen van tegenkandidaten ingekomen, Andries 
wordt bij acclamatie benoemd. 

10. Rondvraag:  
- Sije v.d. Meulen vraagt of deze wijze van vergaderen  een nieuwe vorm is, een omslag. Het 

jaarverslag en de notulen 2021 zijn niet vastgesteld. Beide staan op de uitnodiging en tot 21 
oktober kon men opmerkingen indienen (zie ook punt 2). Voorzitter antwoordt dat voor deze 
vorm is gekozen om herhaling van de vergadering van vorig jaar te voorkomen. Henk Vochteloo 
vindt dit een prima vorm met het tonen van filmpjes. 

- Jan van den Bosch: het reclamebord langs de A32 bij Oog en Welzijn is oogverblindend, van een 
afstand lijkt er brand in Grou te zijn. Er is wel een opmerking naar Oog en Welzijn gestuurd. 

- Bonne Bruinsma: doet PBG ook iets aan de hoge energieprijzen? PBG onderneemt actie en heeft 
contact met de energiecoach van de gemeente en na de pauze vertelt Bouwe de Boer het een en 
ander over duurzaamheid. 

- Sije van der Meulen: de voorzitter antwoord dat de statuten van de coöperatie in de volgende 
vergadering aan de orde komen.  Sije had nog een ingekomen stuk ingebracht, maar dit was te 
laat. Voorzitter maakt een afspraak met Sije om samen met het bestuur in gesprek te gaan. 

- Rudmer Leenstra: stelt een vraag over de AED ’s. PBG heeft er voor gezorgd dat enkele AED ’s in 
een buitenkast zijn geplaatst, zodat ze 24/7 bereikbaar zijn. Ben je in de buurt van een ongeval, 
dan krijg je een oproep op je mobiel en worden tevens de gegevens bekend gemaakt over de 
locatie van de patiënt, de locatie van de AED en de vindplaats van de kastsleutel. 

- Bas Hof: stelt een vraag over de coöperatie. Er wordt nog nagedacht over de presentatie van de 
coöperatie. 

- Bauke Hooghiemster: vraagt naar het lidmaatschap van PBG van de coöperatie. De leden van PBG 
blijven lid. Het tevens lid zijn van de coöperatie wordt geregeld binnen de nieuwe organisatie. 

11. PAUZE  
   

12. Projectleider Bouwe de Boer van “Freonen fan Fossylfrij Fryslân” spreekt over ‘Duurzaam Grou 
nu en in de toekomst’ 

Voorzitter Janke Sietsma bedankt De Boer en overhandigt hem een Grouster drankje, Janke bedankt 
de aanwezigen en wenst ieder wel thuis (22.30 uur). 

 

Voorzitter:                                                                secretaris: 

 
Grou, 7 november 2022 
Fenna Bijlstra 


